
Föreningen "TILLSAMMANS KAN VI"         PROTOKOLL
C/o Hermodsdalsskolan
Eriksfältsgatan 99                      1998-08-18
215 50  MALMÖ

Protokoll från styrelsemötet "Tillsammans Kan Vi"
som hölls 1998-08-18.

§ 1    V-Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§ 2 Helene Lindblad föreslogs till protokolljusterare.
         Förslaget bifölls.

§ 3    Dagsordningen för detta mötet godkändes.

§ 4    Föregående mötes protokoll godkändes.

§ 5 På ”Tillsammans Kan Vi”s sparkonto finns, 7475,68 Kr. (980807)

§ 6 Ingen information från skolan - ingen representant närvarande.

§ 6a   Årsmötet bestämdes att den skulle hållas tisdagen den 29 september 1998 kl 18.30
Hermodsdalsskolans cafeteria.

* Stadgan ska skickas ut till alla på listan samt de som är intresserade.
* Helene talar om för skolan att ta kontakt med Frank för mer information om TKV
och årsmötet.
* Frank ser till att informatiom om årskallelse inkommer till Fosiemagasinet.



§7      Verksamheterna rapporterade följande:

* Data - Kontaktperson är Bo Lövgren, 040-214208.

-  Det blir ingen data denna hösten m.a.a tidsbrist, lät Bo Lövgren meddela.
(På TKVs vägnar tackar vi för den tid som Bo har ställt upp med datorkurser.)

          * Innebandy - Kontaktperson är Tomi Vesala, 0740-239936.

- Kommer. (Preliminärt Måndagar, tid ej innan kl. 17.00).

* Basket - Kontaktperson är Tomi Vesala/Lee Levin

-    Det blir ingen basket för mellanstadiet då de tidigare visat för dåligt intresse.
Kollar om det finnes intresse för högstadiet (Prel. Måndagar efter bandyn).

* Disco - Kontaktperson är Ronni Hylander, 070-8341201.

- Väntar med att anordna nya tills vi fått besked om när HD-dagen är. Roland ska
försöka ta reda på detta tills nästa möte.

- Vi ska ha minst ett mellanstadiediskotek för att följa upp de treor som nu börjat i
fyran så vi vet hur det fungerar.

- På frågan om att ha lågstadiedisko för Hermodsdal-, Nydala och Gullviksskolan
samtidigt, har det inkommit många motsättningar om från mötet.

- Roland tar reda på när elevrådet startar och tar reda på hur de vill göra med
högstadiediskoteken under hösten och på vilka sätt TKV kan hjälpa dem.

- Fråga till skolan – var ska TKV hålla sina framtida diskotek för skolans elever då
aulan ska göras om till ett klassrum?

* Tai Chi - Kontaktperson är Peter Frank, 070-47 46 270

- Fråga ungarna om intresse finnes för Tai Chi.



§8 Ingen post inkommen.

§9 - Det finns minst två videokameror på HD-skolan. Fråga vid nästa
verksamhetstillsfälle om det går att få låna. Går ej detta från HD, så ska Helene
kunna ordna videokamera från sitt jobb.

- Roland är på annan skola nu (Gullvik). Han ska dock kolla med Sture till nästa
gång hur det har gått med ritningarna på skolan.

- Frank sätter upp en lapp på skolan om TKVs hemsida på Internet samt
verksamhetslista över hösten 98 så fort listan är spikat.

§10     Nästa möte är den 8 September 1998 kl 18.30 på Hermodsdalsskolans cafeteria.

Återigen, Årsmötet är satt den 29 September 1998.

§11   Vice Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

        Vid protokollet                                                         
                                    Peter Frank

        Justerare                                            
     Helene Lindblad


